
Kostivere Kooli hoolekogu protokoll nr 8, 27.01.2025 
 
Algus kl 17.30, lõpp kl 19.20 
Kohal: Annika Treiman, Veiko Kurs, Silja Risti, Hannes Rosenberg, Siiri Erm-Nairismägi,  
Külalised: õpetajate esindajana Arette Kuuseväli, 1. klassi esindajana Triin Hinnosaar 
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Päevakord 
 

1. Hindamissüsteemi tagasiside; 
2. Bussidega seonduv; 

- 15.30 bussi väljumine hilisemaks 
- J10 bussi ebameeldiv lõhn 

3. Rataste hoidja koos varjualusega; 
4. Kostivere Kooli hoolekogu liikmete asendamine 
5. Nutiseadmete kasutamine koolis 
6. Matemaatika kolmandas kooliastmes 
7. Muud teemad 

- Koolipäevik 
- Kostivere Kooli õpilaste vastuvõtmise tingimused ja kord 

 
 
1. Hindamissüsteemi tagasiside teemad; 
Oleme kokku leppinud, et hoiame jooksvalt sellel teemal silma peal ja küsime lastevanemate, 
õpetajate ning õpilaste tagasisidet. Selle põhjal on hea omada ülevaadet, kuidas selle teemaga 
arengud liiguvad. 
Tänaseks hoolekogu koosolekuks oli tulnud ühelt lapsevanemalt tagasiside, et aeg-ajalt 
tekitavad tähed ja nende tähendused segadust.  
Silja ja Arette rääkisid, et hetkel on pigem õpetajatel raskem, et kohaneda uue süsteemiga.  
Kool otsib mõnda kooli, kes on samasugust süsteemi pikemalt kasutanud, et teha ettepanek 
tulla oma kogemusi jagama. 
 
 
2. Bussidega seonduv 
- 15.30 bussi väljumine muuta võimalusel hilisemaks 
Läbi mitme aasta on probleemiks viimane 15:30 kooli juurest väljuv buss. Nimelt on teises 
kooliastmes tihti 7 tundi ja järelevastamised või kolmandas kooliastmes ka konsultatsioonid 8. 
tunni ajal, mis lõppevad 16:10. Sellises olukorras pole lastel võimalik enam koju saada ning 
mõned lapsed jätavad seetõttu ka konsultatsiooni või järelevastamisele minemata, sest ei taha 
vanemate tulekuni kooli juures oodata. Lisaks lõppevad ka mitmed huviringid peale kella 16.00. 
Pöördusime valla poole ettepanekuga kaaluda senise 15.30 bussi väljumisaja muutmist näiteks 
16.20 või 16.30 peale. Samuti võiks kaaluda selle liini ühildamist Looga. 
Esimene vastus vallalt oli, et olemasolevat bussi, mis väljub 15:30 hilisemaks panna ei saa, sest 
see alustab Loolt, tuleb suure kaarega Kostiverre ja jätkab sealt oma marsruuti edasi. Võimalik 
oleks kavandada täiendav bussiliin väljumisega näiteks 16:20 või 16:25 Kostivere kooli juurest, 
mis sõidaks näiteks ainult ühel päeval nädalas – siis kui järelvastamised toimuvad. 



Hoolekogu arutas antud valla ettepanekut ning leidis, et jätkame arutelusid Loo kooli ning 
vallaga, et leida ikkagi parim lahendus. Antud ettepanek kindla 1 päeva osas ei ole kõige 
mõistlikum ja ei lahenda huviringidest kojusaamise väljakutset ning ilmselt ei ole võimalik kõiki 
konsultatsioone ja järelevastamisi ühele päevale panna. 
 
 
- J10 buss väidetavalt lõhnab ebameeldivalt 
Mõned lapsed on andnud tagasisidet, et J10 buss lõhnab ebameeldivalt ja seepärast ei sõideta 
võimalusel selle bussiga. 
 
Hoolekogu liikmed otsustasid, et mõni hoolekogu liige teeb ise proovisõidu ülevaate saamiseks. 
 
Peale koosolekut info täpsustus: 28.01 hommikul sõitis hoolekogu liige Kaidy Matveus J10 
bussiga kooli. Ta tõi välja, et bussi astudes oli tunda veidi viiruki lõhna. Seda oli aga tunda väga 
vähe. Bussijuht selgitas, et kasutab seda enne sõitu sooviga veidi leevendada diiselmootorist 
tulevat “diislilõhna”. Soovitati juhile võimalusel natuke vähem lõhna kasutada või proovida 
muud lõhna, mis ei ole nii spetsiifiline. 
 
Samas tõi Kaidy Matveus välja asjaolu, et suurem osa lapsi ei registreeri ehk nö “piiksuta” 
oma õpilaspileteid ja turvavöödest ei tehta üldse välja. Siit üleskutse lapsevanematele ja 
koolile - tegeleda pidevalt selgitustööga turvavööde vajalikkusest! 
 
 
3. Rataste varjualune ja rattahoidjad 
Päevakorda on kerkinud küsimus rataste hoiustamise hetkeolukorrast Kostivere Kooli juures, 
eelkõige siis võimalusest hoiustada neid ilmastikuolude eest kaitstult. Käesoleval hetkel on kooli 
juures ca 30 rattahoidjat, mis asuvad lageda taeva all. Rattahooajal käib rattaga koolis aga ca 60-
80 last, mis tähendab, et kõigile ei jätku hoiukohti, kuhu saaks ratta ka lukustada. Samuti on 
hoiukohtade puhul täheldatud seda, et osad neist ei ole oma olemuselt rattasõbralikud (rikuvad 
hoiustamisel velgi, raami ja pidureid). Lisaks on lapsed hetkel võrdlemisi hooletud ja jätavad oma 
rattaid nii kooliesisele teele kui tee äärde. Selliselt „jäetud“ rattad aga takistavad hädaolukorras 
alarmsõidukite kiiret ligipääsu koolile. 
 
Hoolekogu pöördus valla poole, et täpsustada millised võimalused oleks vallal selliste hoidjate 
soetamist toetada? Millised on nendele piirangud, et kool oskaks küsida lahendusi ka 
kogukonnalt jne. 
 
Valla vastus: Rataste varjualune oli teemaks ka Loo kooli poolt. Rataste kapitaalne varjualune 
avaliku objektina vajab projekteerimist ja vastavat luba. Loo pakkumine oli ka võrdlemisi kallis ja 
praegu 2025.a. eelarvesse ei mahtunud. 
 
Oleksime tänulikud, kui arutaksite asukoha üle, samuti saadaksite mõne pildi mõnest 
lahendusest, mis päriselus või internetis on silma hakanud ja võiks teie arvates sobida. Siis 
saame võtta pakkumised ja edasi planeerida. 
 
Kostivere Koolis on antud teemat arutatud ja hetkel tundub sobivaim koht olevat koolimaja seina 
ääres, kus on kehalise kasvatuse riietusruumide aknad. Jalgrataste varjualuse teemat arutati, 
kuid 2025. a eelarvesse seda ei lisatud. 
 
Hoolekogu arutas erinevaid rahastamisvõimalusi, mida uurida (EL projektid, kogukonna 
toetusvõimalused jms), samuti küsime Loo kooli projekti näidist ning vaatame ka ise lahtiste 
silmadega ringi. Eesmärk saata enne suvepuhkust järgmine sisend vallale. 



 
4. Hoolekogu liikmete asendamine 
Praegune kehtiv Jõelähtme valla munitsipaalkooli hoolekogu töökord ei näe ette võimalust 
hoolekogu liikmeid ilma lastevanemate üldkoosoleku otsuseta välja vahetada. Kuna hoolekogu 
valitakse kaheks aastaks, siis tuleb ikka ette muutusi, kus inimesed kolivad või ei saa muudel 
põhjustel hoolekogu töös osaleda. Seetõttu tuleks ette näha näiteks asendusliikmete valimine 
jms. 
Hoolekogu tegi ettepaneku liikmete asendamine reguleerida enne 2025. aasta septembrit valla 
munitsipaalkoolide hoolekogu töökorras.  
 
Valla vastus: 
Vaatame kindlasti kooli hoolekogu korra üle enne uue kooliaasta algust. Kooli poolt võiks tulla 
meile mingi konkreetne ettepanek- nt. et nagu lasteaias-  igal hoolekogu liikmel on asendusliige 
vms. 
 
Hoolekogu esimees suhtleb sellel teemal vallaga edasi ning esitab võimaliku ettepaneku 
sõnastuse lähtudes teiste koolide parimatest praktikatest. 
 
 
5. Nutiseadmete kasutamisest koolis 
Hoolekogule tuli ettepanek arutada nutiseadmete kasutamise olukorda, kuna aeg-ajalt on ikka 
kuulda, et need häirivad õppetööd. Nutiseadmeid tohib hetkel kasutada vaid 5.-9.kl õpilased 
õues pikas vahetunnis, kui lapsed samal ajal ka ringi liiguvad. Hetkel õpetajate poolt on 
tagasiside, et suures pildis on olukord rahuldav. Kui muul ajal õpetajad märkavad nutiseadme 
kasutamist, siis teevad märkuse ja korduval rikkumisel jõuab nutiseade kantseleisse ning  sellele 
peab telefoni omanik ehk lapsevanem järgi tulema. See distsiplineerib lapsi ja õpetajate 
tagasiside põhjal korduvaid rikkumisi väga palju pole. 
 
Hoolekogus arutelu tulemusena leidsime, et hetkel pole ülekoolilist reguleerimist vaja st. 
õpetajad saavad hakkama senise korraga. Proovime ühiselt leida huvitavaid esinejaid nii lastele 
kui lastevanematele, kes antud teemat käsitleks ja annaks mõjutusi nutiseadmete kasutust 
muuta. 
 
 
7. Matemaatika kolmandas kooliastmes 
Hetkel on koolil puudu üks matemaatikaõpetaja kolmandas kooliastmes, selle tõttu on 
väikegruppide täituvus üle tavapärase normi. Direktor andis infot, et koolil on järgmise õppeaasta 
vaates kaks kandidaati, kellega toimuvad vestlused lähiajal.  
 
 

8. Muud teemad 

- Päeviku kaal 
2024/2025 õppeaasta koolipäeviku osas oli teemaks päeviku kaal. Kuna päevik on hetkel 1.-5.kl 
ühesugune, siis ei saa seda teha ka väiksemaks. Samuti on soov päeviku sisulise ülesehitusega 
õpetada lapsi oma aega paremini planeerima ja tegevustest kokkuvõtteid tegema ning seeläbi 
järgmise perioodi eesmärke seadma. 
 
Hoolekogus arutati erinevaid ideid ning anti soovitus järgmise aasta vaates küsida trükikojalt 
soovitusi päeviku kaalu vähendamiseks. 
 
 



 
- Kostivere Kooli õpilaste vastuvõtmise tingimused ja kord 
Direktor saatis 27.01.25 hoolekogule arvamuse avaldamiseks Kostivere Kooli vastuvõtmise 
tingimused ja kord dokumendi, millele hoolekogu saab anda tagasisidet kuni 03.02.25, mille järel 
saadetakse see valda kinnitamiseks. 
 
 
- Laste kehalise kasvatuse pesemisruumide olukord 
Kehalise kasvatused õpetajad on märganud, et lapsed ei käi väga pesemas peale kehalise 
kasvatuse tunde. Üheks põhjuseks on küsitluste põhjal välja tulnud, et duššidel ei ole vaheseinu, 
mis pakuks paremat privaatsust. Paljud lapsed on öelnud, siis nad isegi käiks pesemas kui 
selline võimalus oleks. 
 
Pöördusime valla poole antud küsimuses ning saime alloleva vastuse: 
Kool esitas meile 2025.a eelarvetaotlusega vajalike investeeringute põhinimekirja ja nn. 
lisanimekirja. Duširuumide remont oli lisanimekirjas. Mida täpselt ellu viiakse on kooli juhtkonna 
otsus. 
 
Direktori sõnul esitas kool valda 2025.a eelarve ettepanekud ning vallaga on toimunud eelarve 
arutelud. Peale 2025.a eelarve vastuvõtmist saame otsustada, mida planeeritust saame 
teostada. 
 
Hoolekogus arutasime, et palume koolil küsida mõned hinnapakkumised pesemisruumide osas 
ja kui veebruarikuus kinnitatakse eelarve, siis saame koos edasi mõelda, kas ja millisel kujul selle 
teemaga saame edasi liikuda. 
 
 
 
Järgmise koosoleku teemad: 
 
1. Hindamissüsteemi tagasiside; 
2. Busside teema; 
3. Rataste varjualune ja hoidja; 
4. Jooksvalt lisanduvad teemad 
 
 
 
2024/2025 õppeaasta hoolekogu järgmiste koosolekute kuupäevad: 
31.03 
12.05 
 
Protokollis: Hannes Rosenberg 


